



## PROTOKOLL FR 06/2021

Datum: 2021-10-31

Plats: Teamsmöte, 19.00

Närvarande: \* Håkan Olsson HO, Ordförande  
(\* = beslutande) \* Bengt Johansson BJ, Ledamot  
\* Madelaine Lundin ML, Ledamot

- 
- § 51 **Mötets öppnande**
  - § 52 **Föregående mötesprotokoll**
  - § 53 **Fastställande av mötets dagordning**
  - § 54 **Ekonomi**
  - § 55 **Dispenser**
  - § 56 **Uppklassning/utbildning**
  - § 57 **Rapporter/skrivelser**
  - § 58 **Tävlingsbesök/möten**
  - § 59 **Nästa möte**
  - § 60 **Mötets avslutande**
- 

### § 51 **Mötets öppnande**

Vi godkänner dagordningen.

### § 52 **Föregående mötesprotokoll**

§ 46 B/ Upplands BF:s ansökan om att Fredrik Bergsten, Enköpings MK ska bli förarutbildare. Beslut: Vi godkänner, han får förarutbildarstämpel 187. HO meddelar.

§ 47 D/ Skrivelse från Fredrik Bergsten, Skepptuna MK om kompressionsskydd från Simpson tillsammans med hybridskydd.

Vi avvaktar svar från Mats-Ove.

### § 53 **Fastställande av mötets dagordning**

Vi godkänner dagordningen.

### § 54 **Ekonomi**

Ekonomirapport har kommit per 2021-09.

Vi har även fått utskickat från kansliet om att vårt budgetäskande ska vara inskickat senast 12/11. ML och HO tittar på det.

### § 55 **Dispenser**

A/ Kristianstads FRC ansöker om dispens för att få montera en extra stol för prova-på dagar.

Beslut: Vi beviljar, BJ har besvarat.

### § 56 **Uppklassning/utbildning**

-

---

## § 57 Rapport/ skrivelser

A/ Skrivelse från Rebecca Lennartsson (vidarebefordrat från Tomas på kansliet) gällande 14-åringar och träning samt om det är krav på uppkörning för juniorer vid licensutbildning.

ML och HO har besvarat.

B/ Skrivelse från Jörgen Larsson (vidarebefordrat från kansliet) angående åt vilket håll man ska ha en nackkrage i folkrace.

BJ har svarat Jörgen.

C/ Skrivelse från Henrik Nordeng (via Pernilla Karlsson, miljö och säkerhet) angående brandsäkerhet vid folkracetävlingar.

HO besvarar Pernilla.

D/ Fråga från Leena Tidman, SGA Småland om datum för eventuell SGA träff våren 2022.

HO har svarat Smålands BF.

E/ Regelverk folkraceserie 2022.

ML redogjorde för det arbete som lagts ner tillsammans med Jörgen och Sören på kansliet gällande att ta fram ett regelverk för den serie som planeras för 2022. Vi tar med oss utkastet till SGA träffen och ber om input därifrån också.

F/ Upplägg SGA träff.

Vi gick igenom hur vi ska lägga upp träffen.

G/ Skrivelse från Västra BF:s folkracekommitté om kurs för förarutbildare.

Vi bordlägger ärendet till SGA träffen och diskuterar med dem då.

H/ Skrivelse från Robbin Eriksson om NGK-masters.

ML besvarar.

## § 58 Tävlingsbesök/möten

-

## § 59 Nästa möte

Ordföranden kallar till nästa möte när behov finns.

## § 60 Mötets avslutande

---

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

*Madelaine Lundin*

---

*Håkan Olsson*